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ZAPISNIK
S 23. SJEDNICE OPCINSKOG VIJEEA OPCINE FUZINE ODRZANE U VIJECNICI
oPEINE FUZINE DANA 3. SRPANJ 2024. GoDINE S Po.ETKoM U I7:OO SATI

Nazoini:

dlanovi Opiinskog vijeia: Slavko Staraevid, Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarid,
Nataia Marohnii Trglavdnik, Tajana Kauzlari6 Korica, Dario Colnar, Natala BlaZevi6
Stardevii, Slobodan Hu5.

NenazoEni:

dlanovi Opiinskog vijeia: Sabina Urbanc.

Ostali nazoEni:
. David Bregovac, opcinski nadelnik
. Helena Pavii, Prodelnica Jedinswenog upravnog odjela Op6ine FuZine
. Tea Stimac, ViSi savjetnik za financije
. Josipa Vlahovii, Strudni suradnik za komunalne poslove
. Nensi Urbanc, zapisnidar
. Predstavnici medija

Predsjednik Valentin Crljenko pozdravio je sve nazodne te uwrdio da je na dana5njoj sjednici
nazodno 8 (osam) dlanova Opiinskog vijeia. Predsjednik Valentin Crljenko je nadalje utvrdio da
je nazodan dovoljan broj dlanova Opiinskog vijeia kako bi sve donesene odluke bile
pravovaljane i moZe se nastaviti sa radom.

Predsjednik Valentin Crljenko obavijestio je prisutne da se sjednice snimaju.

Predsjednik Valentin Crljenko navodi da se kre6e s prihva6anjem predloZenog Zapisnika s 22.
sjednice Op6inskog vijeia Opiine FuZine odrZane 28. svibnja 2024.godine.



Zapisnik s prethodne sjednice stavljen je na primjedbe.
NataSa BlaZevii Stardevid ima dvije primjedbe na Zapisnik. Navodi da se iz nekakvog odgovora
koje su Nadelnik i Prodelnica dali na njeno vijeinidko pitanje uopce ne da zakljuditi da su oni u
jednom trenutku na neki nadin negirali postojanje amandmana. Obzirom da smo danas e-mailom
dobili kako je todno glasio odgovor na to vijeinidko pitanje molila bi da se to uvrsti u Zapisnik.
Druga primjedba odnosi se na todku dnevnog reda kada se glasalo o Zapiniku. Kolega HuS i ja
smo rekli da neiemo glasati jer nismo prisuswovali prethodnoj sjednici Opcinskog vijeca. U
jednom trenutku rekla sam da ako treba temo izati van, a Vi ste kao Predsjednik vijeca rekli da

ne treba da nas nitko ne moZe prisilti da glasamo. U Zapisniku pi5e da smo bili protiv. Nismo bili
protiv, mi nismo glasali.

Predsjednik Valentin Crtjenko navodi da kako je i onda objasnio po Poslovniku Op6inskog
vijeta za Zapisnik se glasa sa ZA ili PROTIV, nema suzdrZanih.

Nata5a BlaZevii Stardevi6 navodi daje Predsjednik konstatirao daje Zapisnik donesen sa sedam

glasova ZA.

Predsjednik Valentin Crljenko navodi da kada je vijecnica traZila da izade nije duo da se to
odnosi i na vijecnika Slobodana Hu5a.

Predsjednik Valentin Crljenko navodi da neka se u Zapisnik navede da je bilo 7 glasova ZA
prihva6anje Zapisnika i da se nede konstatirati daje netko bio protiv. Y ezzno za prvu primjedbu

navodi neka se u Zapisnik stavi odgovor koji su vijeinici dobili e-mailom.

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje predloZeni Zapisnik s 22. sjednice Opiinskog
vije6a Opcine FuZine odri-ane 28. svibnja 2024.godine s iznjenama'

S 8 (sedam) glasova ZA prihvaden je Zapisnik s 22. sjednice Opcinskog vijeda Opcine
Fuiine.

Za vijeinitka pitanja prijavili su se:

Nataia BlaZevii Stardevi6 - dva (2) pitanja,
Nata5a Marohnii Trglavdnik - dva (2) pianja,
Marinko Kauzlarid - dva (2) pitanja,
Tajana Kauzlarii Korica - dva (2) pitanja,
Slobodan HuS - dva (2) pitanja,
Dario Colnar -jedno (l) pitanje.

Predsjednik Valentin Crljenko proditao je dnevni red i otvorio raspravu.

Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasanje predloZeni Dnevni red.
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Predsiednik Valentin Crljenko utvrduje daje jednoglasno prihva6en sljede6i

DNEVNI RED

1. Prijedlog Drugih izmjena i dopuna Proraduna Opiine Fr:Zine za 2024. godinu
2. Prijedlog Drugih izmjena Programa gradenja komunalne infrastrukture na podrudju Opiine

Fuiine 2a2024. godinu
3. Prijedlog Drugih izmjena Programa odrZavanja komunalne infrastrukture na podrudju Opdine

Fuline 2a2024. godinu
4. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o osnivanju Djedjeg vrti6a,,SnjeZna pahulja", FuZine

5. Donoienje Odluke o zajednidkom obavljanju djelatnosti pred5kolskog odgoja i obrazovanja i

sklapanju Sporazuma o zajednidkom obavljanju djelatnosti predSkolskog odgoja i

obrazovanja s Opiinom Lokve
6. Dono5enje Pravila o redu u pristani5tu najezeru Lepenica
7. Dono5enje Odluke o sanaciji neaktivnog eksploatacijskog polja mineralnih sirovina Siroko

brdo
8. IzvjeSde o stanju za5tite od poZara na podrudju Opiine FuZine u 2023. godini
9. Dono5enje Provedbenog plana unapredenja zaStite od poiara na podrudju Op6ine Fuiine za

2024. godinu
10. Vije6nidka pitanja
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Ad l.:
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Drugih izmjena i dopuna Proraduna

Opiine FuZine za 2024. godinu.
Tea Stimac obrazloiilaje prvu totku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.

Za raspravu su se javili Nataia BlaZevi6 Stardevi6, Nata3a Marohni6 Trglavdnik, Tajana

Kauzlarid Korica, Slobodan HuS, Marinko Kauzlari6, Valentin Crljenko i Dario Colnar, a

odgovore na pitanje dali su Tea Stimac, Helena Pavi6 i David Bregovac.

Natasa Marohnii Trglavdnik zamolila je da se vije6nicima dostavi podatak o tome zaSto u

Programu Zaieli nije prihvatljiv tro5ak osiguranja djelatnica.

Helena Pavi6 navodi da tako pi5e u Javnom pozivu Projekta ZaZeli.

Na upit Nata5e BlaZevid Stardevi6 o Amandmanu za postavljanje defibrilatora koji je Nadelnik

uklonio iz prijedloga Proraduna i ta sredstva namijenio za ure<lenje Doma u Fuzinama putem

kojeg bi se nabavio defibrilator, Marinko Kauzlari6 na temelju dlanka 5l . Poslovnika Opiinskog

vije6a Opiine FuZine (Sluzbene novine Opiine FuZine broj 06/21) Zeli podnijeti usmeni

Amandman.

Na temelju dlanka 51. Poslovnika Opdinskog vijeia Op6ine FuZine (SluZbene novine Opdine

FuZine broi 06/21) Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasanje moguinost usmenog

podno5enja amandmana Marinka Kauzlait a.



S 8 (osam) glasova ZA prihvaia se:

Amandman na prijedlog Drugih izmjena i dopuna plana Proraiuna
Opdine Fuiine za 2024. godinu

Marinko Kauzlari(, na temelju dlanka 51. Poslovnika Opiinskog vije6a Opiine FuZine (SluZbene
novine Op6ine FuZine broj 06121) Zeli podnijeti usmeni Amandman.

Na temelju dlanka 51. Poslovnika Opiinskog vijeia Opiine FuZine (SluZbene novine Opiine
FuZine broj 06/21) Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasanje moguinost usmenog
podnoSenja amandmana Marinka Kauzlarita.

Sa 8 (osam) glasova ZA prihvaia se moguinost usmenog podnoienja Amandmana Marinka
Kauzlariia.

Predlagatelj akta, Op6inski nadelnik David Bregovac, sloZio se s podno5enjem Amandmana.

Marinko Kauzlarit, na temelju dlanka 51. Poslovnika Opiinskog vijeia Opiine FuZine (Slu2bene
novine Op6ine FuZine broj 06/21) podnosi sljededi usmeni Amandman.

Amandman glasi:

PredlaZe se da se u prijedlogu Drugih izmjena i dopuna plana Proraduna Opiine FuZine za 2024.
godinu umanji Kapitalni projekt Nabava opreme (Police za arhivu Op6ine FuZine) za 3.000,00
eura, a za isti iznos od 3.000,00 eura se uveda Aktivnost Advent unutar Programa Turizam.

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu o Amandmanu.
Za raspravu su se javili Marinko Kauzlarit, Nataia BlaZevi6 Stardevi6, Slobodan HuS i Natasa
Marohnii Trglavdnik, a odgovore na pitanja dali su David Bregovac, Helena Pavi6 i Tea Stimac.
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S 8 (osam) glasova ZA prihvada se moguinost usmenog podnoSenja Amandmana Marinka
Kauzlariia.
Predlagatelj akta, Opiinski nadelnik David Bregovac, sloZio se s podnoSenjem Amandmana.
Marinko Kauzlarii na temelju dlanka 51. Poslovnika Op6inskog vije6a Opdine FuZine (SluZbene
novine Opdine FuZine broj 06/21) podnosi sljedeci usmeni Amandman.

Amandman glasi:

PredlaZe se da se u prijedlogu Drugih izmjena i dopuna plana Proraduna Op6ine FuZine zz 2024.
godinu umanji Kapitalni projekt Alpine Coaster unutar Programa Kapitalna ulaganja u javne
povr5ine na kojima nije dopuSten promet za imos od 4.000,00 eura, a za isti iznos od 4.000,00
eura se uveia Kapitalni projekt Postavljanje vanjskog defibrilatora na javnoj pow5ini unutar
Programa Socijalna skrb i zdravswo.

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspraw o Amandmanu.
Za raspravu su se javili Marinko Kauzlarii, Nata5a Blaievi6 Stardevii, Slobodan Hui i NataSa
Marohnii Trglavdnik, a odgovore na pitanja dali su David Bregovac, Helena Pavi6 i Tea Stimac.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspraw i daje na glasovanje predloZeni Amandman.



Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje predloZeni Amandman.
S 8 (osam) glasova ZA prihvada se;

Amandman na prijedlog Drugih izmjena i dopuna plana ProraEuna
Opdine Fuiine za 2024. godinu

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donoienje Drugih izmjena i

dopuna Proraiuna Opcine FuZine za 2024. godinu s predloZenim Amandmanima.

S 8 (osam) glasova ZA donose se:

Druge izmjene i dopune ProraCuna Opdine Fuline za 2024. godinu

S 8 (osam) glasova ZA donose se:

Druge izmjene Programa gratlenja komunalne infrastrukture
na podrudju O$ine FuZine za 2024. godinu

Ad 3.:
predsjednik valentin crtjenko iznosi da je primljen prijedlog Drugih izmjena Programa

odrZavanja komunalne infrastrukture na podrudju Op6ine FuZine za 2024. godinu.

Josipa Vlahovid obrazloZilaje tre6u todku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.

Za raspraw su se javili Natasa BlaZevid Stardevii, Marinko Kauzlari6, Valentin Crljenko i Dario

Colnar, a odgovore na pitanje dao je David Bregovac'

Predsjednik Valentin Crljenko zaryara raspravu i daje na glasovanje dono5enje trede todke

dnevnog reda.

S 8 (osam) glasova ZA donose se:

Druge izmjene Programa odrZavanja komunalne infrastrukture
na podrulju Opdine FuZine z: 2024' godinu
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Ad 2.:
Predsjednik valentin crljenko iznosi daje primljen prijedlog Drugih izrnjena Programa gradenja

komunalne infrastrukture na podrudju Opiine FuZine za 2024. godinu.

Josipa Vlahovid obrazloZilaje drugu todku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Cruenko otvara raspraw.
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu o drugoj todci dnevnog reda i daje na glasovanje

donoSenje druge tocke dnevnog reda.



Ad 4.:
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o dopuni Odluke o
osnivanju Djedjeg vrtida ,,Snje2na pahulja", FuZine.
Helena Pavii obrazloZilaje detvrtu toiku dnevnog reda.
Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.
Za raspraw se javila Nata5a Marohnid Trglavdnik, a odgovor na pitanje dalaje Tea Stimac.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje dono5enje dehirte todke
dnevnog reda.

S 8 (osam) glasova ZA donosi se:

Ad 5.:
Predsjednik Valentin Crljenko imosi da je primljen prijedlog Odluke o zajednidkom obavljanju
djelatnosti predSkolskog odgoja i obrazovanja i sklapanju Sporazuma o zajednidkom obavljanju
djelatnosti pred5kolskog odgoja i obrazovanja s Opiinom Lokve.
Tea Stimac obrazloZilaje petu todku dnevnog reda.
Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje dono5enje pete todke
dnevnog reda.

S 8 (osam) glasova ZA donosi se:

Odluka o zajedniikom obavtjanju djelatnosti predikolskog odgoja i obrazovanja i
sklapanju Sporazuma o zajedniCkom obavljanju djelatnosti

pred5kolskog odgoja i obrazovanja s Opdinom Lokve

Ad 6.:
Predsjednik Valentin crljenko iznosi da je primljen prijedlog Pravila o redu u pristanistu na
jezeru Lepenica.
Josipa Vlahovii obrazloZilaje Sestu todku dnevnog reda.
Predsjednik Valentin Crljenko otvara ftrspravrl.
Za raspraw se javio Marinko Kauzlarii, a odgovore na pitanje dali su Josipa vlahovid, David
Bregovac i Helena Pavi6.
Predsjednik valentin crljenko zawara raspravu i daje na glasovanje donoSenje seste todke
dnevnog reda.

S 8 (osam) glasova ZA donose se:
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Pravila o redu u pristani5tu na jezeru Lepenica

Odluka o dopuni Odluke o osnivanju Djeijeg vrtida ,,SnjeZna pahulja.., FuZine



Ad 7.:
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o sanaciji neaktivnog

eksploatacijskog polja mineralnih sirovina Siroko brdo.

Helena Pavii obrazloZila je sedmu todku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspraw.
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspraw i daje na glasovanje dono5enje sedme todke

dnevnog reda.

S 8 (osam) glasova ZA donosi se:

Odluka o sanaciji neaktivnog eksploatacijskog polja mineralnih sirovina Siroko brdo

Ad 8.:
Predsjednik Valentin Crljenko imosi daje primljen prijedlog lzvjeSia o stanju zaStite od poZara

na podrudju Op6ine Fuiine u 2023. godini.

Josipa Vlahovi6 obrazloZila je osmu todku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.

Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donoSenje osme todke

dnevnog reda.

S 8 (osam) glasova ZA donosi se:

Izvje56e o stanju zaltite od poZara na podrulju Opdine Fuiine u 2023. godini
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Ad 9.:
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Provedbenog plana unapredenja

za5tite od pofura na podruiju Opdine FuLine za 2024. godinu.

Josipa Vlahovid obrazloZilaje osmu toCku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko owara raspraw.
Nitko se nije javio za raspravu.

Predsjednil Valentin Ciljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donoSenje devete todke

dnevnog reda.

S 8 (osam) glasova ZA donosi se:

Provedbeni plan unapreitenja zaltite od poiara
na podruiju Opcine FuZine za 2024' godinu'

Ad 10.: Vijecnidka Pitanja
Slijedom prijave preds;eanik Valentin Crljenko poziva vijeinike da upute vijecnidka pitanja.

l. Natasa Blaievid starlevi6 - Prvo pitanje odnosi se na Advent. Ta tema proteze se jos od

podetka godine kadaje kolega Marinko Kauzlarid postavio pitanje koliki je ukupni troSak

ie Bo2i6io - NovogoaiSnie price, te kada ste Vi Nadelnide odgovorili da se radi o svoti



od 20.000,00 - 30.000,00 eura. Nekakvim odgovorima kroz e-mailove sada smo doSli
ipak do iznosa, samo za Advent od nekakvih 80.000,00 eura. Medutim ja joS uvijek
nisam siguma koliki je troSak Adventa, zato Sto na posljednje pitanje koje sam dobila e-
mailom joS uvijek mi nije razja5njena redenica koju sam zamolila ipak da mi se pojasni,
pa moram na ovaj nadin pitati, pa moZda napokon dobijem odgovor:,, Komunalno -
trgovadkog druStva FuZine d.o.o., Ured za turizam utro5ilo je 34.441.00 eura od dega za
Advent 28.000,00 eura i Ispradaj Stare godine 5.800,00 eura." Obzirom da ste nam
dopisima ra5dlanili Sto se odnosi na koju godinu osim ove stavke ponovno postavljam
pitanje tih 34.000,00 eura je li to Proradun Komunalno - trgovadkog druSwa FuZine
d.o.o.2a2023.,2a2024. godinu ilije to ukupan tro5ak?

David Bregovac: Koliko sam shvatio radi se o svoti od otprilike 87.000,00 eura. To se
odnosi naperiod od2.12.2023 do7.01.2024. godine. UloZen je veliki novac, ali je to bila
lijepa prida. Imali smo povecanje od 25o/o notenja, otprilike I100 noienja. Za ispralaj
Stare godine u podne ako podijelimo na te dane imali smo 3.000.00 dolazaka. Taj novac
nije izgubljen. Ne znam da li se to odnosi na 2023. ili 2024. godinu. Sveukupno je to
imos od 87.000,00 eura.

Helena Pavi6: 34.000,00 eura je financijski plan Komunalno - trgovaikog druStva
FuZine d.o.o. za 2023.12024. godinu.

Nata5a Blaievid StarIevi6: Znadi ukupan troSak.

)

David Bregovac: Iznos od 87.000,00 eura je iznos zajedno sa donacijama koje smo
dobili od raznih wrtki: Drvenjade d.d., Pitane Vrata, Ab Hinca, Gp Krka i ostalih. Lijepa
prida koja nije bila podrZana od strane vijeinika u tom turistidkom dijelu, koji bi doprinio
jo5 boljem razvoju u tom smislu.

Nataia Blaievid starcevid: vasa zadnja redenica je netodna. Rekli ste da smo bili protiv
poveianja tih poreza. Jesmo, u 12 mjesecu 2023. godine, za proradun u prvom, ali
Advent se tide i prollogodiSnjeg Proraduna. NaSe Odluke o porezima nemaju veze sa
Adventom 2023.12024. godine. Molila bi da kada postavimo pitanje da nas ne utrpavate
odgovorima e-mailom zadnji dan prije odrfuvanja siednice. U ovih dva dana dobili smo
ukupno nekih osam e-mailova. Mi ne uspijemo proditati sve te odgovore, moi;da je
smijesno ali nije u redu jer imali ste vremena odgovarati od protekle sjednice odrzane 2g.
5.2024. godine do danas.

Predsjednik Valentin Crljenko pita za drugo pitanje.

Nata5a BlaZevii Stardevi6 navodi da nema drugo pitanje.

Nata5a Marohnid Trglavinik - Prvo pitanje: Na5i stanovnici su me kontaktirali i rekli
da na podrudju oko jezera Bajer ne radi javna rasvjeta. Redeno mi je da je to na kraju
mjeseca obidno obilazio domar opiine Fuzine i da se uredno sve popravljalo. Molila 

-bi

informaciju ukoliko znate ne5to o navedenom.
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Drugo pitanje:
Nata5a Marohnid TrglavEnik: Ovo moje pitanje je vei vi5e puta postavljeno. Kada

6emo dobiti izvjeStaje Komunalno - trgovadkog druSwa FuZine d.o.o. i Ureda za tunzarn
zz 2023. godinu? Smatram da ne bi bilo zgodno da istovremeno dujemo izvje5taj za 2023.

i 2024. godinu.

David Bregovac: Mislim da je juder kada sam prolazio uz jezero Bajer rawjeta radila.

Putem medija molim sve stanovnike da se jave Komunalno - trgovadkom druStvu FuZine

d.o.o. i Komunalnom redaru ako postoj i neki kvar.

Odgovor na drugo pitanje: Molim Prodelnicu da po5alje link sa web stranice

Komunalno - trgovadkog dru5tva Fu2ine d.o.o., gdje se nalaze svi izvje5taj i.

Sta bija trebao toje web, kliknes, vidis i proditas Izvje56e o radu.

Nata5a Blaievid StarCevidr Koje je stavljeno kada za 2022. godinu i na dije pitanje i

ukazivanje da se ne nalazi na web-u.

predsjednik valentin crljenko konstatira da je dan odgovor i daje Natasi Marohnii
Trglavdnik pravo na komentar.

Nata5a Marohnid TrglavEnik: Sta se tide odgovora na prvo pitanje vezano uz javnu

rasvjetu slaZem se da bi se stanovnici trebalijavljati po pitanju kvarova, viSe Vam4 nego

nama vijeinicima. Vezano za drugi odgovor o izvjeStajima, ako se dobro sjedam toje bilo
na sjednici vijeca kada je bilo uklanjanje todaka izvjestaja sa Dnevnog reda i tada nam je

redeno da 6emo mi vije6nici do oZujka dobiti izvjestaje na stolove. Osobno smatram ne

znam da li sam u pravu, Prodelnica ie moZda bolje komentirati, da li bas mi vijednici

moramo googlati. Bilo bi u redu da se ti izvjeStaji nama donesu ida se prokomentiraju'

David Bregovac: Nemam potrebu to komentirati.

Natasa Marohnid Trglavlnik: Na pitanje da li moramo izvjestaje googlati bilo bi u redu

da netko dode kao sto je dosada vec bilo godinama praksa ovdje da su se izvjesuj i

podnosili. Onda je direktorica recimo turistiEke ovdje sjedila i mi smo imali pravo

postaviti neko pitanje. Kome sada da postavimo Googlu pitanje!

Marinko Kauzlari6: Odgovor na jedno pitanje dobio sam tijekom rasprave'

Marinko Kauzlari6: Pitanje se odnosi na novu temu. Danas smo na sjednici neito nadeli

i donijeli tu odluke vezano uz Ludku kapetaniju, osnosno jezero Lepenica i Brod. Lagur

Tunerl akcijska grupa ili Flag, osnovana je 2014. godine. Cudno je sada a i tada je bilo

dudno da od sedam osnivada su dva osnivada iz Gorskog kotara: Opiina FuZine i Op6ina

Lokve. Na moju inicijativu su se tada prikljudili Lokvarci. To je fond Flaga od_.nekih

350.000.000,0d eura i drago mi je daje usla u Projekt nasa davno planirana i stavljena u

razvojne programe pjesadko turistidko konjidko biciklistidka staza, tako se tada zvao

eroleit f<o;eg smo [andidirali, staz: oko Lepenice. Godinama se vei radi na toj stazi'
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Pro5le godine od Flaga ili akcijske grupe dobili smo oko 1.000.000,00 eura. Ove godine
je vidljivo u Proradunu 500.000,00 eura. U svakom sludaju po meni su staza i dogadaji
oko jezera Lepenice potrebni, ali i dalje sam dubokog razmiSljanja i protivnik iz tehnidkih
razloga preseljenja broda i plovnog puta na Lepenice. Pitanjeje konketno i molim pisani
odgovor. Koliko je u protekle dvije, tri godine otkada se radi na novoj platformi,
preseljenju broda utro5eno sredstava za izmjene prostorno planske dokumentacije za
tehnidko izvodenje i novi prikljudak gore na Lepenici. Pitanje postavlj am iz razloga jer je
vidljivo da brod ve6 godinama, a tako iove godine ne plovi ili wlo malo plovi, pa
ekonomski pokazatelj za preseljenjem broda na jezero Lepenice gdje ie biti problema sa
pristani5tem zbog velike razlike u nivou jezera neie funkcionirati. Koliko je lokalna
samouprava potroSila sredstava na preseljenje broda koji sada na legalnom sluZbenom
pristani5tu sa cijelom pridom ne pokazuje nikakve efekte ni financijske rezultate?

David Bregovac: Po5tovani kolega ta Vaia nova temajeiz20l9. godine kada smo dobili
1.000.000,00 kuna iz Flaga i utro5ili ih na prvu fazu izgradnje pristani5ta i Betnicu oko
jezera Lepenica. U tih L000.000,00 kuna potroiena su sredstva za pristaniste i sve u
kompletu. Brod se seli na jezero Lepenica iskljudivo iz razloga jer nas HEp tjera na
Lepenicu. HEP je dao zahtjev da neie dati ugovor na jezeru Bajer, jer n,ralost a ima
istine u tome imaju previSe oscilacija s vodom na jezeru Bajer i brod nam ostane nasukan
i ne moie voziti. Tojejedini i iskljudivi razlog zbog kojeg brod ide na Lepenicu.

Marinko Kauzlari6: To je dovoljan odgovor. HEP je dao nalog da se brod seli na
Lepenice. Zadovoljan sam odgovorom.

Nata5a Marohnid Trglavlnik: Ja ovo prvi puta dujem da je HEp dao nalog da se brod
seli na Lepenicu.

David Bregovac: HEP nije dao nalog, nego je u dopisu naveo:,,Molimo Vas maknite
brod tamo" jer smo mi prigovarali. Imali smo dogovorene autobuse, a najednom je bio i
remont u Triblju i ispraznili su jezero Bajer. Kapetana imamo dogovorenog koj i je
odustao od svog posla da bi vozio na5 brod. Pet dana kasnije jezero je napunjeno no mi
viSe nismo imali kapetana jer je kapetan otisao. vi Marinko to dobro znate jer ste prvi
zapodeli razgovore s HEP-om.

Marinko Kauzlarid: To nije HEP. odobrenje za koristenje plovnih puteva daju Hrvatske
vode, HEP nema tu nadleZnost, oni nisu vlasnici vodnih dobara. To je tehnoloSko
akumulacisko jezero i zbog toga je HEP plaiao komunalnu naknadu, a tu je bio i sudski
spor. Jezero Lepenica puno vise varira s vodostajem, desto je pokos kao i u Lokvarskom
jezeru jako dubok i neie se moii uopie koristiti platforma.

David Bregovac: Prijavili smo se na novi Fond Ministarstva ruralnog razvoja i dobili
smo 360.000,00 eura za daljnje uredenje ova dva nova pristanista i staze i uredenja ovog
pristani5ta Sto kvalitetnije i bolje da nam se ne desi upravo to da svako malo-imami
problema s time. Brod na jezeru stoj i zbog birokracije. Imali smo prvi sastanak jos prije
godinu dana, tek su nam se u drugom mjesecu ove godine pojavili njih dvanaest, Ludla
uprava Sisak, Ministarsvo mora, prometa iinfrastrukture, Hrvatski registar brodova i
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obeiali su nam da 6e do podetka sezone biti sve gotovo. Nazalost tek smo danas dondeli
Pravila, s kojima sada moZemo dalje.

Tajana Kauzlarid Korica: Sta je s tvrtkom Sometal d.o.o. koja je kupila zemlji5te u
Lidu, kakvi su planovi? To je pobudilo veliku paZnju javnosti, pa disto da se zna lta je s
tim.

David Bregovac: Pripremamo Prostomi plan koji de uskoro idi na savjetovanje, kojim ie
se staviti maksimalna zastita tog podrudja. Sometal d.o.o. priprema svoje ideJno rjiSenje
koje 6e predstaviti svima vama zbog re neke lose komunikacije t<oja se a-ogoilta, aa
pokazu ljudima sta stvamo misle napraviti. Razgovarat ie se o izgiadnji hate vetit<ih
gabarita gdje ie se to onda skladistiti na nadin na koji iemo mi odrediti kako. U procesu
je kada ie to biti ne znam, a Vi iete ih ograniditi Va5im odlukama.

Drugo pitanje:
Tajana Kauzlarid Korica: obzirom da smo turistidki razvijeni, pogotovo vikendima
kada dolazi mnogo ljudi u Setnju jezerom da li je u kakvom planu da si oko jezera Bajer
za podelak, a i na jezeru Lepenica postavi funkcionalni WC gdje majke mogu premotati
svoje djete, a koj i neie biti Toi - Toi koji ne opravdava potrebnu funkciju, i pogotouo u
ljetnim mjesecima.

David Bregovac: U planu je da se na jezeru Lepenica sredstvima koja smo dobili od
Ministarwa regionalnog ramoja za Projeh u kojem su predvitleni postave ti WC-i.
Za poietak deka se ponuda za postavljanje tri funkcionalna lijepa wc-a u centru Fuzina.
SlaZem se sa Vama, samo ima potreba jako puno, ali razmiSljamo o tome. Jedan takav
WC, mu5ki,2enski iza invalide biti ie kod Crkvice Majke BoZje Snje2ne.

Slobodan HuS: Odustaje od vijeinidkog pitanja-

6. Dario colnar: Na 10. ili I l. sjednici opcinskog vijeia pitao sam Nadelnika vezano za
dovrSetak radova Aglomeracije i kontrolu tih radova, izmedu ostalog i sanacije nekih ,
Sahti koje su propale na cesti pa me zanima obzirom da su jo5 uvijek takve kakve jesu
ima Ii kakvih pomaka u tom smjeru?

- David Bregovac: Zavr5etak Aglomeracije 6e se desiti kada se napravi UpoV ure<taj za
proiiSdavanje. urettaj se sada gradi i Komunalac Delnice planira da ie to do kraja godine
biti gotovo I da ie biti spojeni prvi korisnici koji ve6 imaju spojenu kanalizaciju. po
pitanju Sahti ftugovarao sam s direktorom, to je ogroman problem opet lupa na
Mostidima, lupa u Banovini. Ljudi nam se zale, ja se isto ialim no problem je velik.
Nema izvo<lada. Stalno im piSemo. Zovem ih da se bar stave neke gume da to ne lupa.
Nadam se to da ie se to Sto prije rijeSiti.

Nakon zavrienih rasprava po todkama dnevnog reda predsjednik Valentin Crljenko se zahvalio
svima na suradnj i te zakljuduje sjednicu Opiinskog vijeia Opdine FuZine u I g:50 sati.
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